
Zápisnica z 30. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 08. 07. 2022 v kancelárii starostu obce 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta otvoril OZ a skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné – ospravedlnil 

sa poslanec Ing. Rudolf Meško, lebo je mimo republiky 

- starosta obce prečítal program rokovania, prečítal uznesenie č. 1/30/2022 

a dal o ňom hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ  

 

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

    a overovateľov zápisnice: 

 

- starosta obce určil do návrhovej komisie poslanca Mateja Kotosa  

a Juraja Migeľa  

- starosta obce prečítal uznesenie č. 2/30/2022 – do návrhovej komisie  

sú starostom určení poslanci Matej Kotos a Juraj Migeľ – za bolo 5 poslancov 

OZ 

- starosta obce určil za zapisovateľku Janette Mackaničovú, ona povedala,  

že nebude, na otázku starostu prečo odpovedala, že ju bolí ruka 

- starosta sa opýtal, koho nebolí ruka; nakoniec povedal, že sa robí záznam,  

tak podľa neho sa urobí zápis 

- za overovateľov zápisnice určil poslanca Ignáca Kotosa a Milana Nováka  

– OZ zobralo na vedomie, že starosta obce určil za overovateľov zápisnice 

Ignáca Kotosa a Milana Nováka – uznesenie č. 3/30/2022 – za bolo  

5 poslancov OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uzneseni a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho  

    zasadnutia OZ: 

 

- starosta prečítal plnenie jednotlivých uznesení z minulého zasadnutia 

a prečítal činnosť za uvedené predchádzajúce obdobie 

- starosta požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k správe – k správe sa vyjadrila 

poslankyňa Mackaničová – ohľadom VSD 

- správa bola zobraná na vedomie – uznesenie č. 4/30/2022 – za bolo  

5 poslancov OZ 

 

   



K bodu: 4. Správa nezávislého audítora o výsledkoch overenia účtovnej závierky: 

 

- starosta oboznámil poslancov, že správu dostali e-mailom, tak nech sa k nej 

vyjadria 

- starosta prečítal aj posledný výrok audítora, ktorý hovorí o tom, že Obec 

Slivník neporušuje účtovné opatrenia, koná podľa rozpočtových pravidiel 

- starosta prečítal uznesenie č. 5/30/2022 k tomuto bodu – za bolo 5 poslancov 

OZ 

 

K bodu: 5. Určenie úväzku starostu na nasledujúce obdobie, určenie 

  počtu poslancov, určenie volebných obvodov: 

 

- starosta oboznámil poslancov so zákonom č. 369/1990 Zb. z. o obecnom 

zriadení - § 11 ods. 3, písm. c) hovorí o počte poslancov pre našu obec,  

to je od 5 do 7 poslancov 

- potom starosta informoval o § 11 ods. 3 písm. i) o určení rozsahu výkonu 

funkcie starostu 

- starosta dal návrh, aby poslancov bolo 5, poslankyňa Mackaničová 

nesúhlasila, chcela, aby to ostalo tak, ako bolo, čiže 7 

- poslanec Novák taktiež potvrdil, že je lepšie, keď väčsia časť poslancov 

rozhoduje, aby to ostalo na počte 7 

- následne starosta obce prečítal uznesenie č. 6/30/2022 k tomuto bodu –  

za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 6. Prerokovanie návrhu zápisov do kroniky za rok 2021: 

 

- starosta informoval poslancov, že návrh zápisov do kroniky bol poslancom 

poslaný e-mailom 

- poslanec Novák hovoril, že on nedostal takýto e-mail 

- poslankyňa Mackaničová upozorňovala na chyby a potom sa pýtala  

na skládku 

- má pocit, že v Slivníku zastal čas – do kroniky sa píše, čo bolo; v bodoch 7, 8,  

9, 10, 11 – všetko skopírované z minulého roka, načo sa to opakuje 

- OZ sa dohodlo, že návrh zápisov je potrebné prejednať na nasledujúcom 

zasadnutí 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 7/30/2022 – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 7. Vyhodnotenie akcie „Deň obce Slivník“: 

 

- starosta poďakoval poslancom, ktorí prišli na obecný deň, taktiež povedal,  

že zo strany poslancov bola ignorácia 

- vyhodnotenie:  

- 900,- € - sponzori + ošípaná 

- celkové náklady: 5.900,- € mínus sponzorské, takže obec to stálo 

5.000,- € 



- starosta povedal, že to nie sú malé peniaze, ale iné akcie sa nerobili, tak je to 

kompenzácia 

- poslanec Novák vysvetľoval, kde bol on a poslanci mali prísť a zároveň  

do budúcna navrhoval, že je potrebné poznať rodákov a je potrebné v tejto 

akcii pokračovať 

- starosta prečítal k tomuto bodu uznesenie č. 8/30/2022 – dal o tom hlasovať – 

za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2022: 

 

- starosta vyzval hlavného kontrolóra obce, aby prečítal návrh plánu kontrolnej 

činnosti 

- starosta poďakoval za prejedanie návrhu a spýtal sa, či má niekto k návrhu 

dotaz 

- dotaz zo strany poslancov nebol 

- starosta prečítal uznesenie č. 9/30/2022 k tomuto bodu – za bolo 5 poslancov 

OZ 

 

K bodu: 9. Diskusia: 

 

- poslankyňa Mackaničová sa pýtala, či bolo vyhlásené výberové konanie  

na riaditeľku materskej školy 

- potom sa poslankyňa Mackaničová pýtala, či nemôže byť prístrešok  

na kompostovisku pre pracovníka 

- poslankyňa Mackaničová sa pýtala na hrobku p. D. na cintoríne 

- poslanci navrhli vyzvať pána D. na odstránenie stavby 

- poslankyňa Mackaničová sa pýtala na asfalt vo vreciach 

 

K bodu: 10. Záver: 

 

 - starosta ukončil rokovanie OZ o 19:15 hod a poďakoval prítomným 

poslancom za účasť a aktivitu 

 

                    

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák __________________________    

 

 

V Slivníku dňa 8. júla 2022  

 

Ing. Ján Michalko 

 starosta obce 


